

“We always give thanks to God for all of you and mention you in our prayers, constantly remembering before our God and Father your work of faith and labor of love and steadfastness of hope in our Lord Jesus Christ.” I Thessalonians 1:2-3

Last month I had the pleasure of sitting with the DIAKONIA Executive Committee for part of their meeting in Kaiserswerth, Germany. As I reflect on those days, I invite you to join with me in prayer.

- Thanksgiving for talented, faithful and committed leaders on the Executive Committee especially our president, Sandy Boyce.
- Guidance for all those involved in planning the next DIAKONIA Assembly—2017 in Chicago, Illinois, USA.
- Strength for our members whose ministries are difficult because of political turmoil or natural disasters, especially in the Philippines, Fiji and Egypt.
- Blessings on newly consecrated and ordained deaconesses, deacons, diaconal sisters and brothers, and diaconal ministers around the world.
- Gratitude for those who have gone before us and laid the foundations for this ministry we share, and especially the retired sisters and brothers who support DIAKONIA with their gifts and prayers.
- Wisdom and courage for all who seek to follow the servant Christ in service in this broken world which God so much loves.

Sharing Christ’s service,

E. Louise Williams, former DIAKONIA president

Valparaiso, Indiana, USA

“Wir danken Gott allezeit für euch alle und gedenken euer in unserm Gebet und denken ohne Unterlass vor Gott, unserem Vater, an euer Werk im Glauben und an eure Arbeit in der Liebe und an eure Geduld in der Hoffnung auf unsern Herrn Jesus Christus.” 1. Thessalonicher 1, 2-3

Vergangenen Monat hatte ich die Freude, an der Sitzung des DIAKONIA Vorstandes in Kaiserswerth, Deutschland, teilzunehmen. Die Erinnerung daran im Herzen, lade ich Sie alle ein, mit mir zu beten:

- Wir danken für die begabten, treuen und engagierten Vorstandsmitglieder, besonders für unsere Präsidentin Sandy Boyce.

- Wir bitten um Leitung für alle, die an der Planung für die nächste DIAKONIA Weltversammlung 2017 in Chicago, Illinois, USA beteiligt sind.
- Wir bitten um Kraft für diejenigen unserer Mitglieder, die unter schwierigen politischen Bedingungen oder unter Naturkatastrophen leiden, besonders die Philippinen, Fidji und Ägypten.
- Wir bitten um Segen für die neu eingesegneten und ordinierten Diakonissen, Diakone und Diakoninnen, Diakonische Schwestern und Brüder und Diakoniefarrer in aller Welt.
- Wir denken dankbar an die, die vor uns gegangen sind und die Grundlagen für unseren Dienst gelegt haben, und besonders all die Schwestern und Brüder im Feierabend, die DIAKONIA mit ihren Gaben und ihren Gebeten unterstützen.
- Wir bitten um Weisheit und Mut für alle diejenigen, die dem Diener Christus in dieser zerrissenen Welt, die Gott so sehr liebt, nachfolgen möchten.

Gemeinsam im Dienste Christi

Louise Williams, frühere DIAKONIA Weltpräsidentin

Valparaiso, Illinois, USA